
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 19. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 714
Ministeren bedes uddybe svaret på MOF alm. del – spørgsmål 570 om markskydning,
og ministeren bedes redegøre for og svare på, hvordan ministeren vil sikre, at landmæn-
dene, som har afgræsningskvæg, fortsat kan foretage markskydning til det hidtidige ge-
byrniveau på 4-500 kr./kreatur, som er et rentabelt udgiftsniveau, hidtil opkrævet af den
lokale dyrlæge. Ministeren bedes samtidig redegøre for og svare på, hvordan markskyd-
ningsordningen kan fortsætte som hidtil, evt. med en lokal autorisations/tilladelsesordning
eller lignende?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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